

Circular

تعميم

To : Trakhees Customers for Government Services.	إلى : متعاملي تراخيص لخدمات المعاملات الحكومية.
From : Department of Planning and Development - Trakhees.	من : دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص.
Subject : Collecting and Delivering Customer's Passports.	الموضوع : استلام وتسليم جوازات المتعاملين.
Date : 26 th March 2020	التاريخ : 26 مارس 2020
Dear Valued Trakhees Customers, The Department of Planning and Development - Trakhees would like to extend their warm greetings and wishes for further progress and prosperity. In line with the precautionary measures and to reduce the spread of Covid-19, the Customer Happiness Centres and Trakhees offices will be closed effective from 29 th March 2020 and till further notice. For more information or any inquiry related to customer's passports collection and delivering during this time, please communicate with: <ul style="list-style-type: none">- Mr. Khalid Salam: +971-54-5832074.- Mr. Ismail Cheruperi: +971-50-7867573. Thank you for your continued support and cooperation.	السادة/ متعاملي تراخيص الكرام، تهديكم دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص أطيب التحيات متمنين لكم دوام التقدم والإزدهار. تماشياً مع الإجراءات الوقائية للصحة وللحد من انتشار فيروس كورونا (كوفيد-19)، سيتم إغلاق مراكز سعادة المتعاملين ومكاتب الدائرة ابتداءً من من تاريخ 29 مارس 2020 وحتى إشعار آخر. لمزيد من المعلومات أو لأية استفسارات حول استلام و تسليم جوازات المتعاملين خلال هذه الفترة، يرجى التواصل مع: <ul style="list-style-type: none">- السيد خالد سلام : +971-54-5832074 .- السيد اسماعيل شيروبيري: +971-50-7867573 . نشكر لكم تعاونكم الدائم والمستمر.

Omar AlHamli

Executive Director -Licensing Department
Department of Planning and Development - Trakhees

عمر الهاملي

المدير التنفيذي - إدارة التراخيص
دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص